
sąl\DA (ifuI!NlV
tv Górnie

26-008 GóRNc Po R O TO KO Ł Nr XXXYI/O9
tel. 30-?3-047

z obrad sesji Rady Gminy w Górnie odbytych w dniu 23 paźlziernika 2009n
w lokalu Urzędu Gminy w Górnią

Sesję rozpoczęto o godz.9.00 zakończono o godz.13.00.
Lista obecności radnych na sesji w załącznniu do protokofu.
W sesji ponadto adzińwzięli:

1. Pan Jarosław Królicki * Wojt Gminy
2. Pan Henryk Opaliński - Skarbnik Gminy
3. Pani BarbaraRacryńska - Kierownik SZOS

oraz pozostali zaproszeni goscie w Ęm soĘsi.

Projekt porządku obrad sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzeniejej wazności.
2. Pnyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokóht zpoprzedniej sesji.
4. Podjęcie uchwał w następujących sprawach:

Il zmian w bu&źecie gminy na}aa9r,
2l olłeślenia wymagań jakłe powinny spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o
uzyskanie zeml o|enia na świ adczenie usług złłiązarry ch z gospodarowaniem
odpadami komunalnymi i wywozem nieczystości ciekłych na terenie Gminy,
3l wprowadzenia zsńany do uchwały Nr XXXIV ll76la9 Rady Gminy z dńa
l8 sierpnia20a9r.

5 . Inform acja W ójta z dzińalności w okresie międzysesyjnym.
6. lnterpelacje, wolne wnioski.
7 . Odpowie dzi na interpelacje,
8. Informacja o oświadczeniach majątkowych.
9. Zamfuięcie obrad sesji.

Przebią obrad sesji:

Ad.l . Trzydziestą szósĘ sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom pan
Jan Sikora przewodniczący Rady Gminy, który stwierdził , że w sesji bierze udziń
12 radnych - Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.

Ad.z. Do projektu porządku obrad pan Wojt zgłosił wniosek o wprowadzenie
dodatkowego punktu, a mianowicie ,,Informacja Wójta o stanie realizacji zańań
oświatowych zarok szkolny 2008/09 wraz z wynikami sprawdzianu i egamtnu
gimnaĄalnego" jako pkt 5 projektu porządl<ll obrad i informacj a z dzińalności w
okresie międrysesyjnym lpkt 4l, a pkt 4 podjęcie uchwał przenieść jako pkt 6 .

Rada Gminy jednogłośnie przyjęławprowadzenie zmiany do pĄektu porądku



obrad ll2 zal.
Rada Gminy całość porządku obrad sesji prryjęła jednogłosńę ll2 zal.

Ad.3. Protokół zpoprzedniej sesji Rada przyjęła jednogłośnie t2 za.

Ad.4. Pan Wojt ńozył informację ze swej dzińaLności w okresie międry,sesjami,
uchwaĘ zpoprzedniej sesji zostaĘ rry terminieprzekazane do Nadzoru S.U.W. ,

żadnanie została uchylona. Następńe zapoznń z tnformacją w sprawie ogloszonych
i przeprowadzonych przetaryów /informacjaw załączeniul. Nadmieńł, że otrzymń
pismo ze Starostwa Powiatowego w sprawie budowy chodnika Wola Jachowa Gorno
inwestycj arońożonaia dwalatazbag -2010 kosź budowy 1.050"000 zł,na ten rok
Starostwo daje 100.000 my 200.000 ń naleĘ srybko ogłosic przetarg. Chodnik w
Skorzeszycach - GDDiA w tym roku nie posiada środków na tę inwestycję /
poinformowała o tym pisemnie/ , w zvliąkuz Ęm jest propozyĄa by tę inwestycję
zapisać w budirecie w programach wieloletnich, my w tym roku gwaranfujemy

- środki, a GDDiA w roku przyszŁym - z takim pismem wysĘlimy do GDDiA. Jest
po roznowach z panem PłazĄw sprawie budowy chodnika w Leszczynach przy
drodze wojewodzkiej od kościoła w stronę Ameliowki znaszej strony byłoby
wykonanie projektu kosź projekfu ok.30.000 ńnalężnłoby maleźć środki .
Wykonana zastńa ekspertyza hydrologiQznawraz z opiniąwodnoprawnądotyczącą
odwodnienia w m. Cedzanaprzęz biegłego pana dr Pulita ,któraw tej chwili jest
przekazana do uzgodnień do Powiatu. Po wydaniu opinii proponuje spotkanie z
władzami Gminy Masłóq Miasta Kielce bo ekspeĘza doĘczy takżę wód
opadowy ch z Ę ch terenów.
Pan przewodniczący zapomałRadę z pismem mieszkańców miejscowości Cedryna
właśnie w tej sprawie - poparcie przez Radę Gminy starń mieszkńców o
adprowadzenie wód opadowychze zbiarczego ujęcia prza pasęsji nr l77 

" 
gdziepo

opadach ta i są5iednie posesje sązalewane. Był sam równieżna miejscu, tym
mięszkńc om trzeba pomóc, jest fakteffi, fu wody Ę jest duZo spływa od strony
Domaszowic i Masłowa,
Trzębanegocjowaó z Generalną Dyrekcją Miastem Kielce bo to ich woda spływa do
nas, jak równieżMiasto Kielce, Gmina Masłow winny także uczestniczyć w
proponowanym spotkaniu i kosztach.

Pani radnaAneta Dudzik stwierdziła, że rozmowy w tym temacie trvvająjużtrzy lata,
w dwóch budtntachbyły środki, ńe w sumie ich nie była, mieszkńców zbywano na
kńdym kroku, łżsptawatrafiłado prokuratury. Skoro wcześniej podpisuje się
porozumienie, a nic zńego nie jest realizaulane to mieszkńcy mają takie prawo,
chcemy, by było ono zeallzowane. Ekspertyzy były robione juz wcześniej pan
Stanek bardza dńrzę znał tęmat i nic, jest to prueciryante w czasie.

Pan Wojt _ Rada dŃa duzo środków dla m. Cedzyna budowa szkĄ, rozbudowa
oczyszczalń, razbudowa kanali zacji, w budżecie byĘ tal{że środki l 00.000 na
odwodnienie, ale sprawa trafiłado prokuratury, narazię czekamy na opinię



ekspeĘzy z Powiatu. W połowie listopada zorganizuje spotkanię zudzińęm
GDDĄ władzami Miasta Kielce, Gminy Masłów by podjąc odpowiednie kroki w
tym temacie.

Pani Aneta Dudzik stwierdziła, że na spotkaniu w Cedzynie wójt mowił, że szkołę
będzie się zmykać a nie rozbudowywać, a2,5 mln zŁktórę otrzymaliśmy na jej
rozbudowę to nie zashlgawójta.

Pan Wojt on nie jest władny by zanykał szkoĘ jest to poważny zatzłtt pod jego
adresem, wręczprzeciwnie jeszcze w popruedniej kadencji szukaliśmy terenów pod
budowę szkó razęmzprzewodniczącym sąna to świadkowie, cĄ czasbyłza
budową

Pani BarbaraRaczyńska kierownik SZOS odrzucatęn zarni bo ona takżę
ucze stnic zyła w Ę ch dzińańach.

Pan radny JanZielanka chodzi o budowę chodnika w Skorzeszycach im dłuzej tym
cena się mviększanajpierw kosź był34.10l ń,później 4t.6a7 cry nie taniej było
wykupić grunt, więe się to z niegospodarnościąterazss.l27 skąd roznica20.926 zł.

Pani BarbaraWołcryk- I umowabyła na projekt cńego chodnika.- ale ze względu na
trudności w wykupie gruntu zmieniono na dwa etapy l na z$oszeńe i zostń
wykonany projekt, wejście wpas drogowy, a II etap mińuwzględnić wykup
gruntów - ten etap na pozwolenie na budowę, póki co nięzrea|izowany.

Pan Jan Sikora maproblem budowy chodnika bo tźk samo było w Woli Jachowej
temat cirynĄ się przez 6 lat bo miesz,kńcy albo nie chcieli albo ądali bardzo
wysokich odszkodowń, alę tęraz wybudowano piękny cirypieszo jezdny rnr pasie
drogowym ptzez GDDiA. W Skorze szycash znów problem z wykupem gruntów pod
pompomie, mieszkańcy ńe wyruĄązgoóy.,jest to celowe dzińańe.

Pan Wojt jeśli chodzi okanalizację to robione sądalsze projekty, w Krajnach , Woli
Jachowej jest projektowanych duzo przydamolyych przepompowni ze wzSędu na
położenie gospodarstwa. Sątrudności w Skorzeszycach pan Krzysiek ńewyrużnna
pompownię, musi byc srybko zorganimwane spotkanie zraĄsołecĘ. Jeśli chodzi o
oczyszczalńę to 29.10.b.r bęĘ spisane aW notałialne, pod koniec listopada
pĄektanci wpiszą w projekt i naleĘ składać rryniosek o środki.

Pan radny JanZielonka jeśli chodzi o budowę ouryszuzalni to nie jest celowa
blokada, sprawa pompowni, musi być zebranie wiejskie.

Pan radny Henryk Klimek od początku kadencj i sĘszy się problem odwodnienia
Cedryny, sprawa opnła się o prokuraturę naleĘ dołaĘć wszelkich starń izałatv{ić
sprawę pozytywnie.

Ad,5. Informację o stanie realizacjizadań oświatowychzarokszkolny 20a8/a9 wtaz
z wynikami spraw dzianu i egzarninł gimnazlalnego przedstawiła pani Barbara
Raczyńska / nformacjaw nłączeńu/.

Ad.6. Zmiany wbudżccie na 2a09 przedstawił pan Henryk fualinski któ.y



nadmienił, że zlrłiększa się dochody i wydatki bud:źetowe o krvotę 134.138 , dokonuje
się przeniesień na kwoĘ 79r.068. W związlru ztyŃ zmianami musi być aktualuacja
zńączńków do uchwaĘ bu&żetowej: limiĘ wydatków na inwestycje roczne i
zadania inwe sĘc yj ne wi el ol etnie.

Rada w głosowaniu 13 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr )C(XVanDl}g w zńączeniu do protokołu.

2lProjektuchwĄ w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca
ubiegający się o uzyskanie pozwoleniana świadczenie usług zvłiązanychz
gospodarowaniem odpadami komunalnymi i wywoze m nieczystości ciekĘch na

terenie srriny przedstańła pani Flelena lanrożękkier. Ref. Rolnictwa, która
nadmieniła, żena terenie naszej Gminy usługi te świadcządwazalłady naszZUK|
MPO doĘchczas zerwolenie takie wydawał Wójt Gminy, w rwiązku ze zrrńaną
ustawy w kompetencji Rady jest tęraz okręślenia Ęch wymogów.

Rada Gminy w głosowaniu 13 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr )O(XVU l8ll09 w załączeńu.

3/ PĄekt uchwaĘ w sprawie wprowadzeńa z,miany do uchwĄ Nr )OOilV l 176109

Rady Gminy w sprawie ustalenia punktow przedszkolnych na terenie gniny z dnia
18 sierpnia2}a9r przedstańł pan Jacek Piróg sekretarz Gminy, ktory nadmienił, żp

zgodnie z pismem od V/ojewody należy zmięnić zapis w paragrafie 1 uchwaŁy na

,,tozporządzeniezdniaŁ3 grudnia 2a}8r" lwpisanawcześniej datato23.08.2007rl.

Rada Gminy w głosowaniu 13 za jednogŁośnie podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr )O(XW182la9 w załączeniu.

Ad.7 i 8. W interpelacjach głos zabrali:

l . Pani Janina Rubak wiceprzew odniczącaRady Gminy przedstawiło pismo
doĘczącewyjazdu przewodniczącego na szkolenie dotyczące spra\il nliązanychz
procedurą uchwałodawc ząw Zakapanem 22-261istopada b.r. - Rada vłyrazlła zgodę
nawyjazd.

2. Radny pan Emil Machul zapytń czy jestwiadomo kiedy będą uchwalane plany
zagospodarowania, zglaszabrak siatki od sfiony szkoĘ zabezpieczającej budynek od
nowego boiska, co z zamontowaniem monito.ingu lbyła jużkradzięż na boisku/,
kiedy będzie robione oświetlenię uliczre, zglaszatakżę wymianę ptzepastuprzy
wjeźdńe na parkin g przy ośrodlłu zdrawia w Radlinie.Pan Wójt - 10 listopada
otwarcie ofert na oświetlenie, jeśli chodzi o monitoring to spralva ta sprawdziła się
jużw szkołachw Górnie i Bęczkowie,kosńok. 20.00a ń w Radlinie narazię
problem z ogradzeniem, monitoring musi być też od sfiony biblioteki , naLeży

zńeąieczyć środki , zabezpięczęńe od strony budynku lsiatkil jest w projekcie
Orlika.

3. Pan radny lan Zielottka zapytń ile wypłacono juz pieniędąl dla firmy która

wykonuje plany zagaspodarowania gminy, bo umowa jest do 29.rc.a9.



4.

5.

Jeśli chodzi o boisko w Skorzeszycachto rozumie, że jest odebrane komisyjnie i jaż
oddane do użytku, chadziteraz o zaplecz-e socjalne skoro ma sŁuĘć wszystkim,
zglaszaproblem śmieci pod cmentarzem, prosi o ich usuniecie przed świętem
zmarĘ ch, stfu czon a lampa ulicrna.

Pan Wojt - śmiegi będąusunięte, lampabędzie wymieniona,kosńanrti zostanie
obcią3ony sprawca kolizji drogowej, alemusząbyć jeszcze oględzimy,jeśli chodzi o
boisko to wykonawca był dwukrotnie wzywany do ustalenia końcowego odbioru,
sami ustalimy jego termią a na wykonawcę ńożyć wniosek doUZP,korzystarńe z
zaplecza socjalnego naleĘ uzgodnió z dyrekcją szkoĘ.

Pani Kierownik SZOS - nie mamożliwości zkarrystańa z zapleczabo szkoła
pracuje do godz.l5.00 i tylko dla dzieci szkolnych.

Pan Jerzy Kaczmarczyk inspektor ds. budownictwa poinformował Radę o pracach
nad miejscowym planem zagospodarowania przestrzetlnego gminy - jest on nadal w
trakcie sporządzańaprz§z Firmę MGGP SA z Tarnowa. Zgodnie zinformacjąztego
biura dla Wojta na początku lipca 2009r projekty planów wymagają jeszcze
uzgodnieniazRegionalnym Dyrektoręm Ochrony Środowiska. Do dnia dzisiejszego
nie zostałyjednak przygotowane przęzbiuro zTarnowa wnioski o takie uzgodnienie.
W przyszłym tygodniuzaplanowano spotkanie projektantów zWojtem w tej sprawie,
dopiero późńej będziemy wiedzieli o terminachprzedłożeniaprojektów planów na
sesje do uchwalenia. W dniu 30.10 09 koilczy się termin zakoirczenia prac nad
planami przezFirmę zTarnowaMGGP SA określonym w aneksie, na pęwrro będzie
konieczrośó zawarcia kolejnego aneksu w zakresie tenninu zakoflczeńatej umo\ryy.

Pan radny Mirosław Waldon poinformował Radę o sŃcesach Gminnęgo Klubu
Sportowego, sekcja piłki noznej dziŃa od roku czasu jesteśmy w grupie B w chwili
obecnej na II miejscu w grupie w tabeli na |3 drurżyn, trenująregularnie, sąi bęĘ
sukcesy napewno. Podziękował Radzie zaprzydzielone środki, jak rórłnieżradnym
pani Dorocie Kot i panu Piotrowi G1l za zaangażowanie się w pracy Klubu w czynie
społecznym .Przy okazji prosi o jeden samochód ńęmi by wyrownŃ p$ę boiska"

Pan Przewodniczący zapoznń Radę z ponowną skargą ńożonąprzęzpana
Władysława Waldon 7Am. Gónro Parcele na niego i Wójta w sprawie nieudzielenia
mu pomocy finansowej na zńożęnie światław jego domu. Panprzewodniczący
nadmienił, żeRadaGminy nieprzydńela pomocy finansowej, arozpatraje skargi na
dzińahność wójta i kierownikow jednostek - zarówno Wójt jak i Kierownik GOPS
wykonuje swoje obowiąki zgodńe zprill.ręm i odpowie&źbędzie, żeRada Gminy
podnzymuje stanowisko zajęte na poprzedniej sesji.

Radna pani Aneta Dudzik nadmienił4 że duży wkład właĘła co do rozbudowy
szkoĘ w Cedzynie,ttapoczątku kadencji był trend by redukować szkoły jakto robiĘ
sąsiednie gminy, gdzie było mało ucznióą my natomiast podjęliśmy decyzje o
rozbudowie szkoĘ 7a§o Radzie dziękuje, a w poryskanie środkow sama równiez się
angużowala. Jeśli chodzi o sprawę odwodnienia to chce by to spotkanie o którym
mówił wojt doszło do skutku, rownieżbędzie się udzielac by wypracować

6.



stanowisko i dzińaó.

7 . Pani CecyliaKrawczyk sohys Krajna pierwszego z$aszapoprawę drogi gminnej
/systemem gospodarczyml w Krajnie do p. Kurosia.

Pan Wójt - droga tabyłarobiona 6 lat temu, jest trochę winy mieszkańców bo
doorują pole do drogi przez co obsuwają się skarpy, jest problem bo jest to duży
odcinek d.ogr, na pewno naleĘja ująć jako wniosek do budźretu na rok prTyszły.

Ad.9. Pan Jacek Pirog sekretarz Gminy zŁożył informację o oświadczęniach
majątkowych za 2aa8 rok - zarówno pracownicy jak i kierownicy jednostek
otgańzacyjnych w terrninie złożyli oświadczęniamĄątkowe do UG, a następnie
zostaĘ przekazarle do urzędów skarbowych. Bvb drobne korekty w US na telefon.

Pan przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wszyscy radni w terminie ńoĘli
oświadczenia majątkowe za 2008 rok, po jednym egzemplarzl oświadczeniawraz z
PIT przekazał do Urzędu Skarbowego. On sam zgodnie z ustawąo samorządzie
równiez dokonał anńizy oświadczeń radnych bo ma taki obowiązek ,były drobne
korekty w trakcie analizy.Urząd Skarbowy telefonicznie powiadomił o składaniu
wyjaśnień przezradnych, pisma źadnego nie otrzymał. Wiemy, żętęmattenbardzo
wńny niedawno zostń wygaszony mandat naszego radnego.

Ad.l0. Po wyczerpaniu się wszystkich punktow porządku obrad sesji pan Jan Sikora
przewodniczący Rady Gminy zamknĄ obrady frzydziestej szóstej sesji Rady Gminy.

Na tym protokoł zakoilczono i podpisano.

ProtŃolant
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